
JハVNA USTANOVA Zハ UPRAVLJANJE PARK"SUMOM

IMIARJAN
PUBLIC INSTITUT=ON FOR Mス NAθEMENT OF PARK― FOREST MARJAN

SPLIT

PREDMET: Zapisnik 237. sjednice na daljinu Upravnog vijeda Javne ustanove za
upravljanje Park-5umom Marjan i ostalim za5tidenim prirodnim vrijednostima na
podrulju Grada Splita odriane putem elektroniike po5te

Sj ednica j e zapo(eta 03. 05

.2A24 u 07.00 sati.
Prisutni:

tredsjednik Upravnog vije6a Karlo Siminiati Cupi6
Clanovi UV-a: Igor Rudan, Dubravka Mati6 i Goran Jelii
dl an UV-a predstavnik r adnika Marij ana Carevski B al i 6

Zapisnidar Karlo Siminiati Cupi6

Predsjednik Upravnog vijecaje utvrdio nazodnost dlanova Upravnog vijeda i utvrdio da
Upravno vije6e moie pravovaljano odludivati o nastavku rada te predloZio sljededi:

Dnevni red sjednice

Dono5enje aiuriranog Plana nabave Javne ustanove za upravljanje Park Sumom

Marjan i ostalim za5tidenim prirodnim vrijednostima na podrudju Grada Splita za

2024. Godinu

Dnevni redje prihva6enjednoglasno.

Ad 1) Dono5enje aZuriranog Plana nabave Javne ustanove za upravljanje Park Sumom
Marjan i ostalim za5tidenim prirodnim vrijednostima na podrulju Grada Splita 2a2024.
Godinu

Predsjednik Upravnog vljeca navodi kako je u Plan nabave dodano pet stavki, pod br. 52

"Ko5nja travnlaka na Sustipanu i Zvondacu", pod br. 53 "Nastavak istralivanja sova i iukova
na podrudju PSM", pod br. 54 "Idejni projekt potpornog montaZnog zida Ka5telet", pod br. 55

"Video nadzor - Sedlo" i pod br. 56 "Auto prikolica s rampom"

Pred stavni c a r adnika navodi :

nije novi predmet plana nabave, ali mene i dalje zanimakako 6emo slikati murale na brodu koji
nije na5e vlasni5tvo? Pro5li put smo ostali nedoredeni ali sad mi ovaj brod "bode odi".

Nastavno na nove stavke, manj e vi 5e mi ni su j asne, pa bi molil a da th poj asnite, odnosno bi bilo
dobro da smo se na5li ili dobili dokumentaciju. Naime, pro5le godine smo preuzeli odriavanje
Zvandaca i Sustipana odParkovai nasada, ako se {tevaram - podetkom 12. mjeseca. Nakon
toga u Planu nabave cijelo vrijeme imamo stavku OdrZavanje parka Sustipan i Zvon(,ac. Je li ta
stavka ikad provedena? Nedavno smo kupili traktor kosilicu, a sada vidim imamo stavku
prikolice i rampe, Sto znadi da ce kosilica tek tada biti mobiln4 pretpostavljam. Nakon
preuzimanj a odrZavarya Zvondaca i Sustipana i prenoienja na Javnu ustanovu, pred nekoliko
dana su nakon dosta prozivki javnosti i na5ih najava da 6emo kositi nakraju petog mjeseca,
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radnici parkova i nasada uredili Zvon(ac (i Sustipan?). Pokosili su, dakle, zapulteni travnjalg

Sto znadi odvozili tralu i sve ostale radove obavili. Mene zanima Sto mi nabavljamo u stavci 52

- radove koji tek predstoje (ali to onda nije zapuiteni travnjak?) ili radove koji su ve6 obavljeni?

Takoder, ruoi auryrSitr gtasania o Planu na6uu*, a koja su desta, zanima me u stvari cijela

kronologija odriivinja"orin Arra;, parkova, tj tko 6e ih dalje odrlavati, a iako smo mi kao

Ustanova to preuzeli na sebe?

Sto3e obuhvaieno stavkom Video nadzor - Sedlo, tj o 6emu se uopde radi?

JoS mi je jedna stavka nejasna - Nastavak istraZivanja sova i dukova na podrudju Park-5ume

Marjan. Koliko se sje6am, ranije se nisu spominjali 6ukovi? Radilo se o istraiivanju sova i

iilmi5a i isto je zapodelo'prosie godine, a raspisano je kao dvogodi5nje istraZivanje. Moje

pitanje je tko jL i kada obavio p..tliodno istraZivanje i koji su njegovi renitatr (iako nisu.prosle

Au,;* goaire), tj je li moZda ru t ruiu ranijeg istraZivanja.preporuden nastavak i zalto? Sto smo

doUitit ao ,"rititili nismo, a da bi sad nastavljali istraZivanje?

Ravnatelj navodi:
Za odrLivanje parka Zvondac i Sustipan je pokrenuta JN (u privitku raspored otvaranja

natjedaja).
rositica je kupljena, ali s obzirom kako ne postoji prikladno mjesto za skladi5tenje na podrudjl

Zvanhcatsustipana odludili smo napraviti ogradenu povrSinu (ograda i vrata) na Sedlu kod

na5e kuiice. Iztog razloga potrebno je nabaviti prikolicu sa utovarnom rampom i postaviti

kameru na istu lokaciju jer tamo drzimo i malder/drobilicu.
prethodno istraZivanje je zavrieno i moZete ga nad\ na naSoj stranici https://www.marjan-

parkzuma.hrlistraz\vinj., u ponurljamo ga jerie potreban monitoring na duZem roku kako bi

vidjeli mogu6e promjene.
Ivo 6e kroz sat/dva poslati nadopunjen plan nabave (kolega je na GO), aradi.se o uklanjanju

suhih grana na 5etiistu Marina Tartaglie od Spinutskih vrata do Bena (visinski radovi), a

obuhva6at 6e sve gradske destice uzplahv.

AZurirani plan nabave Javne ustanove zavpravljarye Park Sumom Marjan i ostalim za5ti6enim

prirodnim vrlednostima na podrudju G:adi Splita 2a2024. Godinu je usvojen satri glasaZLr

bva SUZDRZANa (Goran Je1i6 i Marijana Carevski-Bali6)

Sjednica je zakljudena 03.05.2024 u 15.00 sati
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